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Starostka MČ Praha Čakovice paní Alena Samková: Dámy a pánové, 

18. hodina už udeřila, a protože přesnost je vlastností králů a my jsme tady 

zvyklí začínat přesně,  v tuto chvíli  bych   poprosila o  počet členů, kteří jsou 

přítomni. Podle prezenční listiny je přítomno 16 členů zastupitelstva,   tím 

pádem zasedání je  usnášení schopné. Právě přichází 17. -  (přichází 

místostarosta ing. Krištof,  oživení  v sále)  - prosím, zachovejte vážnost, mohu 

konstatovat, že  je přítomno dle prezenční listiny 17  členů zastupitelstva a 

zasedání je tedy  schopné se usnášet.    

Dovoluji si  všechny přítomné upozornit, že z jednání je pro potřeby 

zápisu pořizován videozáznam, který je po ověření zápisu  smazán.  Z dnešního  

jednání se omluvili zastupitelé pan dr. Vobořil, pan Vintiška starší a paní 

zastupitelka Krákorová ohlásila pozdní příchod z důvodů pracovního vytížení.  

Zapisovatelkou dnešního jednání je určena paní Ivana Pokorná. Jako 

ověřovatele navrhuji pana Rudolfa Vecku a pana Jaroslava Vomáčku,  

návrhovou komisi navrhuji ve složení pan Jaroslav  Mangl a pan Tomáš 

Kopecký. Ptám se, zda jsou zde nějaké jiné návrhy? Není tomu tak.  

Dávám hlasovat o návrhové komisi a  ověřovatelích. Kdo je prosím pro? 

(Hlasuje se.) 17 pro. Tím pádem nikdo nebyl proti, ani se nezdržel a schválili 

jsme ověřovatele a návrhovou komisi. 

Návrhy usnesení prosím předkládejte návrhové komisi čitelně napsané na 

formuláři, který je k dispozici u paní zapisovatelky.  Přihlášky k vystoupení 

přítomné veřejnosti jak k jednotlivým bodům programu, tak k následujícím 

veřejným vystoupením jsou k dispozici rovněž u paní zapisovatelky.  

Zápis z minulého zasedání byl ověřen, je vystaven a nebudou-li k němu 

vzneseny připomínky během jednání, bude považován za schválený. 

Program dnešního jednání vidíte na plátně (promítá se na obrazovce),  byl 

schválen radou a já se v tuto chvíli ptám, zda má někdo připomínky k programu 

dnešního jednání? Není tomu tak.  
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Dávám hlasovat. Kdo je pro navržený program? (Hlasuje se.) 17 pro, tím 

pádem nikdo nebyl proti ani se nezdržel.  Připomínám, že  po skončení  zasedání 

zastupitelstva následují dle jednacího řádu veřejná vystoupení. Můžeme tedy 

přikročit  k bodu číslo    

 

1 

 Zpráva o činností  rady MČ v době mezi 18. a 19. ZMČ 

 

Poprosím paní tajemnici.  

 

Tajemnice Úřadu MČ  Praha Čakovice paní ing. Milena Pekařová: 

Dobrý večer. Vážené dámy a pánové, předkládám výtah  bodů z 82. až 86. 

jednání rady  městské části, která proběhla od minulého zastupitelstva. Na těchto 

pěti zasedáních rada projednala celkem 91 bod jednání, ke kterým přijala 

usnesení číslo 481 až 502 z roku 2009 a 001 až 074 z roku 2010.  

V oblasti smluvních vztahů rada schválila mimo jiné: 

- návrh smlouvy o pronájmu a nájmu části pozemku parcelní číslo 

1182/1 v k. ú. Čakovice s Bytovým družstvem Úslavská  na 

zřízení parkovacích stání 

- návrh dodatku č. 3 k nájemní smlouvě na část pozemku parcelní 

číslo 799/2 v k. ú. Čakovice se společností Klaret – na parkoviště 

hotelu Janoušek 

- návrh mandátní smlouvy s firmou JOANNES, s. r. o. na plnění  

povinností provozovatele vlečky, která je v majetku MČ 

- návrh smlouvy o dílo  na realizaci díla Stavební úpravy  

nebytového prostoru Cukrovarská 38, Čakovice pro služebnu 

Městské policie 

- návrh smlouvy o výpůjčce části pozemků parc. č. 216, 234/1 a 

dalších v k. ú.  Třeboradice se společností ING Zámecký park s. r. 
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o. za účelem provedení stavby Odvodnění pozemku parc. č. 

1280/1 v k. ú.   Čakovice, tj. pozemku při ulici Šircova. 

 

Rada schválila  

- požadavek správce hřbitova  na zvýšení poplatků  za užívání  

hrobových míst na hřbitově v katastru Třeboradice, který je ve 

správě MČ Čakovice 

- vypsání výběrového řízení na zadání zakázky  Údržbářské práce 

v bytových a nebytových  objektech ve správě MČ,  toto řízení  

bylo jiným usnesením zrušeno pro neúplnost podaných nabídek 

- rada schválila  rozšíření provozní doby místní knihovny 

v čakovickém zámku o jeden den v týdnu 

- dále schválila navýšení stavu zaměstnanců odboru technická 

správa úřadu  o dva zaměstnance pracovní čety a zřízení nového  

referentského místa  investičního technika, současně byla  

schválena  novela organizačního řádu a organizační struktury 

úřadu 

- dále rada schválila podání žádosti o poskytnutí  účelových dotací 

na investiční a neinvestiční akce MČ, které mohou být přiděleny 

z rozpočtu hl. m. Prahy 

- dále rada schválila přijetí sponzorských darů mateřským školkám, 

jejichž zřizovatelem je městská část Praha Čakovice. 

 

Rada také souhlasila  se zrušením  detašovaného pracoviště odboru 

humanitního ÚMČ Praha 18, které je doposud umístěno v budově čp. 52 ÚMČ 

Čakovice, a to  k datu l. 3. 2010. Toto pracoviště není plně využíváno a jeho 

provoz je  neefektivní pro obě městské části. 

 

Rada schválila 
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- prodejní ceny bytů v plánovaných nástavbách na dvou domech U 

Párníků 

- rada schválila na návrh  bytové komise přidělení několika volných 

bytů a uzavření nových nájemních smluv, kterými se prodlužuje 

nájem stávajícím nájemníkům 

- rada stanovila výši nájemného pro byty, kterým končí lhůta 

předplaceného nájemného. 

 

Rada se seznámila  a neměla připomínky  k návrhu doplnění vyhlášky  č. 

45/1997 Sb., hl. m. Prahy o zapsání místních komunikací mezi komunikace, u 

kterých se nezajišťuje sjízdnost a schůdnost odstraňováním sněhu a náledí. 

 

Dále rada projednala při svých  jednáních několik žádostí o souhlas se 

vstupem na pozemky  pro různé stavby,  o stanoviska k projektovým  

dokumentacím a podobně. 

 

Tyto a další body jednání jsou součástí zápisů, které jste dostali a které 

jsou zveřejněny na webových stránkách MČ. Originály jsou uloženy na úřadě a 

jsou k dispozici pro všechny zájemce. 

 

Navrhuji, aby zastupitelstvo schválilo usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Praha Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti rady 

MČ Praha Čakovice v období mezi 18. a 19. zasedáním zastupitelstva, tj. v době 

od 7. 12. 2009 do  17. 2. 2010. 

Děkuji. 

 

Paní starostka:   Děkuji paní tajemnici. Otevírám diskusi k tomuto bodu. 

Do diskuse se nikdo nehlásí.  
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Dávám hlasovat o návrhu usnesení. Kdo je pro?  (Hlasuje se.) 17 pro. Tím 

pádem nikdo nebyl proti, ani se  nezdržel, usnesení bylo schváleno. 

Bod číslo 

 

2 

Návrh rozpočtu MČ  Praha Čakovice na rok 2010 

 

Prosím paní radní Bossanyiovou. 

 

Paní Danuška Bossanyiová:  Dobré odpoledne, dámy a pánové. Dovolte 

mi, abych vám přednesla  plán rozpočtu naší MČ na rok 2010.  V materiálech 

jste dostali  podrobné tabulky, kde jsou všechny položky rozepsány. Doufám, že 

jste se s nimi se všemi seznámili. Tento rozpočet byl  projednán ve  finančním 

výboru, kde se  podrobně projednávaly jednotlivé položky a  finanční výbor 

doporučuje dnešnímu zasedání schválit tento rozpočet.  

Dovolte mi tedy, abych přednesla návrh usnesení: 

 

1) Zastupitelstvo MČ schvaluje rozpočet hlavní činnosti na rok  2010 

podle tabulky č. 1, takto: objem příjmů ve výši  77,770.000 Kč, objem 

výdajů ve výši 87,867.000 Kč. Plánovaný schodek, který z toho 

vyplývá  ve výší 10,097.000 Kč je kryt krátkodobými prostředky,   to 

znamená zůstatky na jednotlivých účtech. 

 

2)  schvaluje rozpočet vedlejší hospodářské činnosti na rok 2010 tak, jak 

je   uvedeno v tabulce číslo 2 takto: objem příjmů i výdajů ve výši 53,325.000 

Kč.  

3) zastupitelstvo schvaluje  dotace, poskytnuté  příspěvkovým 

organizacím MŠ Čakovice I., II. a III. a ZŠ Dr. E. Beneše včetně odpisových 

plánů. 
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4) schvaluje  poskytnutí  finančních příspěvků na  činnosti kulturních, 

sportovních a  společenských sdružení a na vlastní kulturní a společenské 

akce podle tabulky č. 3. 

 

5) schvaluje rozpočtový výhled  do roku 2015, uvedený v tabulce číslo 4. 

 

6) schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku ve výši 50.000 Kč 

farnosti při  kostele sv. Remigia v Praze Čakovicích. 

 

7) schvaluje  poskytnutí příspěvku dvěma hendikepovaným sportovcům, a 

to  panu P. O., bytem Dr. Marodyho,  na pořízení nové speciální závodní 

tříkolky a slečně K. K., bytem Polabská, na účast na plaveckých  závodech ve 

výši   50.000 korun – nevím, teď si nejsem jistá, jestli jsem uvedla  - panu P.  O.  

100.000 Kč.  Omlouvám se.  

 

8) poskytnutí příspěvku v celkové výši  134.000 Kč TJ Avia Čakovice na 

provoz jednotlivých sportovních oddílů. 

 

9)  poskytnutí příspěvku v celkové výši 60.000 Kč občanskému sdružení  

Mateřské centrum Cirkus. Mateřské centrum Cirkus  použije z celkové 

částky 40.000  Kč na  stavbu pergoly – přístřešku, která bude po 

vybudování bezplatně převedena do majetku MČ Praha Čakovice. 

 

10) poskytnutí příspěvku v celkové  výši 55.000 Sdružení pěveckého 

sboru CAMERATA.  

 

11) schvaluje poskytnutí příspěvku  ve výši 80.000  Sportovnímu klubu  

Třeboradice. 
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12) Zastupitelstvo MČ zplnomocňuje  radu MČ Praha Čakovice, aby 

v případě poskytnutí  účelových dotací z rozpočtu hl. m. Prahy,  

případně státního rozpočtu, provedla příslušná   rozpočtová opatření. 

 

Paní starostka:  Děkuji paní radní za přednesení  návrhu usnesení, za 

předklad bodu. Otevírám diskusi k tomuto bodu. Hlásí se pan Jelínek, prosím, 

pane Jelínku. 

 

Ing. Jelínek: Vážená paní  starostko, vážení kolegové,  vážení přítomní. 

Chtěl bych se jenom zeptat  - od paní Pekařové jsme se dozvěděli,  že byl 

uzavřen návrh mandátní smlouvy s firmou  JOANNES  kvůli vlečce v cukrovaru 

– chtěl bych se zeptat, jestli se objevují nějaká čísla vyplývající z této smlouvy 

tady  v rozpočtu a kde?  Já jsem to tam  asi přehlédl. A pak   ještě bych se zeptal,   

budeme schvalovat spoustu  příspěvků pro organizace -  neinvestiční, tady panu 

O., TJ Avia, Cirkus a tak dále, jestli jsou tady náhodou zástupci přítomni, aby 

nám třeba něco řekli o své činnosti nebo tak. Děkuji.  

 

Paní starostka:   Děkuji panu Jelínkovi.  Hlásí se někdo další?  Není 

tomu tak, paní radní odpoví v tuto chvíli a já ji dle potřeby doplním.  

 

Paní Danuška Bossanyiová:   Tuto částku naleznete v tabulce číslo 1, je 

to v té druhé spodní části – péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň. Je tam 

12,212.000 Kč.  

 

Paní starostka:  Já jen doplním, že to není částka  - tam se celkové  

náklady  ročně pohybují  v řádech 30.000,  aby to nevypadalo, že 12 milionů je 

na ty JOANNES,  ale částka na údržbu  vlečky  je zahrnuta v celkové částce na 

údržbu obce a zeleně, neboli na provoz technické  správy. Není to tam detailně 
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rozpitváno, je to v jednotlivých položkách, ale   ty smlouvy, pane inženýre, 

můžete se  na ně přijít na úřad  podívat, skutečně  jsou v řádech desítek tisíc, od 

20.000 na údržbu ročně a pak tam je nějaká  smlouva se Správou  železniční 

dopravní cesty na údržbu  železničních zařízení, nejsou to žádné vysoké částky. 

Dovolila bych si ještě k těm sponzorským darům na hendikepované 

sportovce – s nimi jsem jednala já, přišli za mnou. Slečna  K. K. je děvče 11-

12leté, které  reprezentuje Českou republiku na paralympiádě plavecké, 

zúčastnila se i mistrovství světa hendikepovaných sportovců na Islandu. Myslím 

si, že tam získala pěkné čtvrté místo. Přiznám se, že jsem je sem nepozvala a 

nechtěla jsem po nich, aby tady  v tuto chvíli prezentovali svoji činnost. Pan O. 

je invalidní  - můžete ho vídat v Čakovicích  jezdit na tříkolce, bydlí  v ulici Dr. 

Marodyho v magistrátním bytě a  ani jeho jsem skutečně nežádala,  aby sem 

přišel, aby sám  jaksi osobně požádal zastupitelstvo. Požádal mě dopisem a já  si 

dovoluji v tuto chvíli vás požádat o  podporu tohoto příspěvku. Myslím si, že si 

to zaslouží, protože skutečně jsou to  skvělí sportovci a je pravda, že   shánět 

sponzory pro hendikepované sportovce  není nijak snadné,  spíš  ti fotbalisté 

získají sponzory  než cyklista, po případě  mladá plavkyně. Stačí?   

 

Ing. Jelínek: (z místa):  Ty  další,  jestli  tu náhodou není  někdo  

z dalších organizací. 

 

Paní starostka:   Je tady třeba  zástupce FC Miškovice, pokud vím, pan 

Kolář je členem FC Miškovice a všichni vědí, že zasedání zastupitelstva je. Není 

tady zvykem, aby se tady každoročně  nějakým způsobem prezentovali, nebylo 

tomu tak minule. Všichni víme, že to    jsou stabilní a fungující sdružení, kteří 

svou činnost provozují a kdo trošku Čakovice vnímá, tak ví, že oni svou práci 

dělají dobře,  vyúčtování jsou v pořádku a skutečně  jsem ani já ani nikdo z rady 

nepovažovali  za nutné, aby sem přišli ještě jednou žádat zastupitele o příspěvek    
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na svoji činnost.  Pokud na tom, pane inženýre, budete trvat, tak příští rozpočet,  

pokud  budete v zastupitelstvu, je to možné.  

 

Ing. Jelínek:   (Z místa): Já myslím, že je to slušné. 

 

Paní starostka:  Nebudu to komentovat. Takže takhle stačí?  Dobře. 

Návrh usnesení máme jenom ten, který přednesla paní radní a ten, který  jste 

viděli všichni na plátně promítnutý a  máte ho všichni ve svých materiálech. 

Dovolím si navrhnout, abychom hlasovali en bloc o všech usneseních, nebo  

pokud někdo ze zastupitelů chce hlasovat o některých usneseních samostatně, 

tak prosím, ať se teď v tuto chvíli vyjádří. Není tomu tak.  

Budeme tedy hlasovat o návrhu usnesení v celé šíři, čili  od bodu 1. až po 

bod  12. Prosím, kdo je pro?  (Hlasuje se.)  

16 pro. Jeden se zdržel.  Nikdo nebyl proti. Usnesení bylo  schváleno. 

Děkuji vám všem za schválení rozpočtu a konstatuji, že v tuto chvíli je nás 18, 

protože přišla paní zastupitelka Krákorová.  

Dalším bodem dnešního jednání je  

 

3 

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností 

PREdistribuce, a. s.  – stavby na pozemcích parc. č. 1529/3 a dalších v obci 

Praha, k. ú. Čakovice 

 

Poprosím pana radního Horáčka. 

 

Pan Jiří Horáček:   Dobrý večer, dámy a pánové.  Bodem  3 je Smlouva  

o smlouvách budoucích, jedná se o tři smlouvy, o zřízení věcného břemene se 

společností PREdistribuce, a. s.  na stavby na pozemku parc. č. 1529/3 a dalších 

v obci Praha, k. ú. Čakovice. 
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Tady k tomuto  bodu bych chtěl říci, o co se jedná -  jedná se o to, že 

v mezidobí došlo k dělení pozemku na pozemek 1529/2 se dělilo na pozemky /2 

a /4.  Současně tam došlo k jednání mezi investorem a PRE,  docházelo tam 

k tomu, že se musely měnit  některé body té smlouvy – takže si dovolím přečíst 

návrh, protože tady se ruší některá usnesení  zastupitelstva, protože jsme tyto  

smlouvy  už měli na předcházejících zastupitelstvech, právě tak už jsme je měli 

několikrát v radě, protože se tam některé body měnily, tak si dovolím přečíst 

kompletní návrh usnesení. 

 

Zastupitelstvo MČ   

1) ruší usnesení  č. -15/7.2/09, č. Z-14/5.2/09, č. Z-14/5.3/09. 

2) schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene se společností PREdistribuce, a. s. se sídlem Svornosti 

3199/19a, 150 00 Praha 5, IČ 27376516, na stavbu, kterou  investor 

IMPERA, spol. s. r. o., se sídlem Dyjská 845/4, Praha 9 Čakovice, 

nazval „Vážská – přeložka  kNN, kVN, Praha 18 – Čakovice“, 

v pozemcích  1539/1, 1529/3, 1529/4, vše obec Praha, k. ú. Čakovice, 

za cenu  21 750 Kč plus příslušná sazba DPH, splatnou do 14 dní ode 

dne doručení faktury do sídla investora, vystavené budoucím  

povinným do 30 dní ode dne podpisu této smlouvy jejími účastníky. 

Věcné břemeno se zřizuje za účelem umístění, zřízení, zajištění 

provozu, oprav a údržby zařízení distribuční soustavy. 

3) schvaluje uzavření  smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene se společností PREdistribuce, a. s. se sídlem  Svornosti 

3199/19a, 150 00 Praha 5,  IČ: 27376516, na stavbu, kterou investor 

PREdistribuce, a. s. nazval „Vážská – náhrada TS4721 a 4724, 

přípojka kNN polyfunkční  dům“ v pozemku  1529/4 obec Praha, k. ú. 

Čakovice, za cenu 10.000 Kč plus příslušná sazba DPH, splatnou do 

30 dnů  ode dne doručení smlouvy o zřízení věcného břemene 
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s vyznačením vkladu práva do katastru nemovitostí. Věcné břemeno se 

zřizuje za účelem umístění, zřízení, zajištění provozu, oprav a údržby 

kabelového vedení. 

 

Paní starostka:  Děkuji panu radnímu a  otevírám rozpravu  k bodu číslo 

3, to znamená  věcné břemeno na pozemku parcelní číslo 1529/3. Nikdo se 

nehlásí, diskusi uzavírám.   

Dávám hlasovat o návrhu usnesení. Kdo je pro? (Hlasuje se.)  Všichni, 18 

pro, nikdo tím pádem nebyl proti,  ani se nezdržel. Usnesení bylo schváleno. 

Nyní prosím bod číslo 

 

4 

Dodatek č.1 ke smlouvě  o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene – č. smlouvy T-Systems Czech Republic, a. s. 2009/1005 

 

Pan Jiří Horáček:  Bod číslo 4 je dodatek k  Dodatek č.1 ke smlouvě  o 

smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene –  smlouvy T-Systems Czech 

Republic, a. s. 2009/1105. Tady se jedná o to,  že dodatkem smlouvy je potřeba 

doplnit skutečnost, že v průběhu jednání  o  této smlouvě došlo k tomu, že přešlo 

právo -  lépe řečeno majitelem pozemku společnost IMMO  -  stala se 

vlastníkem   hlavní město Praha, MČ Čakovice. Čili v mezidobí  se změnil 

majitel, tak se musí udělat dodatek smlouvy. Jestli dovolíte, já v tomto případě 

přečtu návrh usnesení. 

Zastupitelstvo MČ  1) schvaluje  uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o 

uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene ze dne 20. 10.  2009 se 

společností T-Systems Czech Republic, a. s. se sídlem Na Pankráci – a tak dále,    

které bylo přiděleno evidenční číslo 148/09. Dodatek č. 1 doplňuje smlouvu o  

pozemek parc. č.  1230/4, obec Praha,  k. ú. Čakovice a trasu věcného břemene 
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o délce 6  běžných metrů. Původní částka 85.500 Kč plus DPH, uvedená ve výše 

uvedené smlouvě, se nahrazuje částkou 86.400 Kč plus DPH.  

 

Paní starostka: Děkuji panu  radnímu za přednesení bodu číslo 4.  

Otvírám diskusi k tomuto bodu. Nikdo se nehlásí, diskusi uzavírám. 

Dávám hlasovat. Kdo je pro?  (Hlasuje se.)   Všichni – 18 pro, nikdo 

nebyl proti, nikdo se nezdržel. Děkuji  panu radnímu Horáčkovi a předávám 

řízení panu místostarostovi Krištofovi.  

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Děkuji a já poprosím paní starostku,  aby 

přednesla  materiál k bodu číslo 5 našeho dnešního jednání.  

 

5 

Budoucí darovací smlouvy – komunikace V Pačátkách 

 

Paní starostka:  Bodem číslo 5 dnešního jednání je návrh na uzavření 

smluv o smlouvách budoucích s panem K. H. a společností LAMAR Invest, s. r. 

o. Jedná se o   budoucí, nebo vlastně už vybudované místní komunikace, které 

byly vybudovány v obytném  souboru v Třeboradicích, lokalita  V Pačátkách. 

Kdo to tam zná, tak jistě ví, o co jde a kdo to tam nezná, tak si to může 

prohlédnout na přiložené mapce. Vznikly tam celkem tři nové místní 

komunikace, z nichž dvě jsou na pozemcích společnosti LAMAR a jedna je na  

pozemku pana K. H..  

Návrh usnesení je -  prosím paní tajemnici, kdyby  byla tak laskava a  dala 

ho na plátno (děje se) - uzavření smlouvy o smlouvě budoucí s budoucím 

dárcem panem K. H. a uzavření  smlouvy o budoucí smlouvě darovací  

s budoucím  dárcem LAMAR Invest, s. r. o.  

 



 14 

JUDr. Miroslav Krištof:  Děkuji paní předkladatelce a otevírám  diskusi 

k tomuto bodu. Hlásí se někdo s příspěvkem, dotazem?  Nikdo. Takže končím 

diskusi a budeme hlasovat. 

Kdo je pro přijetí usnesení tak, jak bylo předloženo?  (Hlasuje se.) 17  pro. 

Byl někdo proti?  (Nikdo.) Zdržel se někdo?  (Nikdo.) Pan Mangl není. Takže 

usnesení bylo  přijato. Děkuji a předám  zpět řízení paní starostce. 

 

Paní starostka:  Děkuji panu místostarostovi a  prosím ho o předložení 

bodu číslo 

 

6 

Duplicita vlastnictví pozemků parc. č.  300 a PK 166 v obci Praha, 

kat. úz. Miškovice 

 

JUDr. Miroslav Krištof:   Vážené kolegyně, vážení  kolegové, dámy a 

pánové. Máme před sebou  další bod nekonečného seriálu, nebo možná někdy  

konečného seriálu nápravy majetkových vztahů k pozemkům MČ Praha 

Čakovice. Tentokrát se to týká   katastrálního území Miškovice. Kdo to tam 

znáte, je to oblast vedle bývalého Kostkova mlýna. Materiál je dost obsáhlý, 

takže se nebudu k něm více vyjadřovat, snad  jenom to, že se smluvně 

Advokátní kanceláři podařilo podle mého názoru velice dobře projednat  

podmínky tak, aby ten spor, respektive ta  žaloba, kterou pan ing.  S. jako druhý 

duplicitní   spoluvlastník podal, aby mohla skončit smírem za podmínek ještě že 

navíc nám budou uhrazeny i  náklady, které jsme v souvislosti  s tímto sporem 

měli.  To je vše, co k tomu  mohu říct, jenom doporučuji, abyste to usnesení tak, 

jak ho máte před sebou a jak ho vidíte ostatně i na tom plátně, nebudu ho celé 

číst, doporučuji jenom, abyste ho přijali, schválili.   
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Paní starostka:  Děkuji panu místostarostovi, otevírám diskusi k tomuto 

bodu.  Nikdo se nehlásí, diskusi uzavírám. 

Dávám hlasovat. Kdo je pro? (Hlasuje se.)  18  pro, nikdo tím pádem 

nebyl proti, ani se nezdržel hlasování. Usnesení bylo schváleno. 

Posledním bodem dnešního programu jsou   

 

7 

Dotazy, připomínky a podněty členů MČ 

 

Otevírám tento bod. Hlásí se někdo? Pan ing. Jelínek, prosím. 

 

Ing. Jelínek:   Vážená paní starostko, vážení kolegové, vážení přítomní.  

Já bych se chtěl vrátit ještě  s dotazem k minulému zastupitelstvu. Jestli si 

vzpomenete, tak my jsme tady přijímali námitky a připomínky ke konceptu  

územního plánu hlavního města Prahy.  A já jsem se pak později setkal někde na  

internetu s tím, že námitky k územnímu plánu mohou podávat pouze  vlastníci 

dotčení, vlastníci pozemků a že městská část může podávat pouze připomínky. 

Já bych poprosil pana právníka, jestli by to nějak mohl vysvětlit, jak to s tím je. 

Děkuji. 

 

Paní starostka:  Pane inženýre, já si myslím, že  v tuto chvíli na místě 

samém to  není možné, ale my vám  připravíme písemnou odpověď na toto  

téma -  jaký typ připomínek může dávat městská část. Uděláme to ve spolupráci 

s Útvarem rozvoje města, po případě odborem územního plánu, aby to mělo  

hlavu a patu. 

 

Ing. Jelínek:   Děkuji.  
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Paní starostka:  Další se  hlásí? Nikdo,   tím pádem  mohu tento bod 

uzavřít, poděkovat všem za konstruktivní jednání a konstatovat, že jsme 

vyčerpali všechny body  dnešního zasedání zastupitelstva a  jednání 

zastupitelstva tímto končím.    

 

 

(Konec jednání v 18.35 hod.) 

 

 

Zapsala: komorní stenograf J. Podvalová 

 

 

 

 

 


